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توضیح باشگاه ذوب آهن درباره قیمت  بلیت های دربی
 محمد مهدی رمضانی مدیر رســانه ای باشــگاه ذوب آهن با 
دربــاره در نظر گرفتن بلیت 200 هــزار تومنی برای هواداران 
ســپاهان و همینطور با اشــاره بــه اعتراضاتی که نســبت به 
گرانی بلیت  ها وجــود دارد، اینطور حرف هایش را آغاز کرد: در 
خصوص بلیت فروشــی دربی اصفهــان و قیمت بلیط ها لازم 
هســت که همه عزیزان و هواداران عزیز اطلاع داشــته باشند 
کــه بحث بلیط فروشــی و قیمت بلیط ها چیزی اســت که در 

جلســه هماهنگی مســابقه تعیین شــده وبه رغم اینکه قیمت 
بلیط ها اشــتباهات متفاوت اعلام شده تمام بلیط ها چه جایگاه 
طرفداران تیم سپاهان و چه طرفداران تیم ذوب آهن به قیمت  
۱۵0 هزار تومان هستاو ســپس درباره  افزایش قیمت بلیت ها 
و دلیل آن توضیح داده اســت: دلیل قیمــت بلیط هم افزایش 
سرســام آور هزینه هاست برگزاری یک مسابقه فقط آن اتفاقی 
که در چارچوب زمین مســابقه می افتد نیست و پرداخت هزینه 

هــای حضور بیش از 900نفر نیروهــای امنیتی داخل و بیرون 
ورزشگاه، اجاره اتوبوس این نیروها و تخلیه هواداران، پرداخت 
ســهم ســازمان،  هزینه های برق ، آب ،هزینــه مالی وغذای 
عوامل اجرایی، اورژانس، آتش نشــانی، صدا و ســیما و ســایر 
نیروهای که در برگزاری مســابقه دخیل هستند هزینه سنگینی 
را بر دوش باشــگاه ها گذاشته که به ناچار باید بخشی از هزینه 

تامین بشود   بلیط فروشی  از 

ورزشی

اخبار کوتاه 

یک روز پس از انتشــار خبری در خصوص نامه فیفا به فدراسیون  
فوتبال برای قضاوت داوران زن در مسابقات مردان با مهسا قربانی 
داور بین المللی فوتبال ایران تماس گرفتیم تا از او در این باره سوال 

کنیم.
قربانــی در این گفت وگو بیان کرد این موضوع از ســال 2020 به 
فدراسیون  فوتبال اعلام شــده و در صورتی که همان زمان به این 
مسئله توجه می شد، او هم اکنون یکی شانس های اصلی قضاوت در 

جام جهانی زنان 202۳ بود بود.
این مصاحبه را در ادامه می خوانیم:

این الزام سال ۲۰۲۰ اعلام شد
قربانی در ابتدا گفت: این الزام جدید نیست؛ پس از پایان مسابقات 
جام جهانی زنان 20۱9 فرانسه که فیفا به فدراسیون های عضو نامه 
زد و کاندیداهای جدید را معرفی کرد، در کنار VAR به این مسئله 
هم به عنوان یکی از ضروریات در انتخاب نهایی کاندیدها اشاره کرد. 
دقیقا سال 2020 فیفا به صورت مکتوب به اهمیت این موضوع اشاره 
کرد و کشــورهای اروپایی پیش قدم بودند و اقدامات لازم را انجام 
دادند و در دوره ای در تیتر خبرها از اولین داورهایی می دیدیم که در 

کشورهای مختلف قضاوت فوتبال آقایان را انجام دادند.
از طرف فیفا به فدراسیون فوتبال تماس گرفتند

وی در پاسخ به اینکه آیا در ایران صحبتی در این زمینه شد یا خیر 
گفــت: صحبت ها کاملا یک طرفه و از طرف من و فیفا بود. ســال 
2020 فیفا به فدراسیون  فوتبال ایران نامه می فرستد و علیرضا فغانی 
را بــه عنوان کاندیدای قضاوت در جام جهانی پیش رو برای قطر و 
من را برای قضاوت در جام جهانی اســترالیا نیوزیلند معرفی کرد و 
به دنبال آن به خاطر اهمیتی که داشت با فدراسیون  فوتبال تماس 
تلفنی می گیرند. در آن مقطع علیرضا سهرابی رئیس دپارتمان داوری 
فدراســیون فوتبال بود و خانمی که مسئول بخش داوری بانوان در 
فیفا هستند، با ایشان صحبت کردند که آقای دانیال مرادی هم به 

عنوان مترجم آنجا حضور داشتند.
صحبت کردم اما خروجی نداشت

قربانی ادامه داد: مســائل زیادی برای فیفا حائز اهمیت بود که در 
نامه ای ضروریاتی را خاص داوران بانو مطرح کرده بودند اما دو مورد 
به حدی مهم بود که با همه فدراسیون های عضو تماس تلفنی برقرار 
کردند و این مســئله را مجددا تذکر دادنــد. یکی بحث تکنولوژی 
VAR بود و یکی هم قضاوت در مسابقات آقایان که به دنبال آن 
تماس من بارها با افراد مختلفی در دپارتمان، کمیته داوران، دبیرکل، 
اعضای هیئت رئیســه و ... صحبت کردم اما هیچ خروجی از طرف 

کسی ندیدیم.

قربانی ناکارآمدی مســئولان شــدماو با اشــاره به صحبت های 
افشــاریان با بغض عنوان کرد: اگر الان به فکر افتادند و مصاحبه 
می کنند باید بگویم تمام شــانس های ما ســوخته و تمام تورنمنت 
های فیفا در ســال 2022 تمام شــده است. نمی دانم منظورشان از 
این مصاحبه ها چیست چون نوشــدارو بعد از مرگ سهراب فایده 
ای ندارد . من هر بار درباره این مسئله صحبت می کنم واقعا ناراحت 
می شوم چون تمام زحمات و تلاش های من در این سال ها به خاطر 
ناکارآمدی مسئولین بی نتیجه ماند. من هم بدشانس بودم و در این 
سال ها که کاندیدای جام جهانی بودم شرایط فدراسیون  نامشخص 
بود و ما مســئول درست و حســابی روی کار نداشتیم. من قربانی 

ناکارآمدی و کم توجهی مسئولین فدراسیون  شدم.
هیچ قدمی برنداشتند و زحماتم به باد رفت

او با گلایه از رفتار مسئولان بیان کرد: بعد از این مسائل  من دیدم 
وضعیت حساس است و وقت تعارف کردن نیست؛ من حس کردم 
شــاید نامه لاتین فیفا را متوجه نمی شوند و نامه را ترجمه کردم و 
متن فارسی آن را دادم. اعضای هیئت رئیسه، سرپرست وقت آقای 
ماجدی و حسن کامرانی فر بارها و بارها صحبت کردم ولی هیچوقت 
به من توجه نکردند. کامرانی فر علاوه بر سمت دبیرکلی، سوابق قوی 
داوری و شــناخت در فیفا و AFC، اگر می خواست و کوچکترین 
قدمی برای من برمی داشت، در حال حاضر من تمام زحماتم را بر باد 
رفته نمی دیدم. به خاطر این مسائل خیلی ناراحتم اما هیچ کاری از 
دســتم برنمی آید؛ تا یک جایی دست من بود و لازم بود صد درصد 
توانم را بگذارم که من دویست درصد گذاشتم اما وقتی نمی خواهند 
خانم ها پیشرفت کنند بیشتر از این کاری از دست من نمی آید. من 
تمام حمایت ها را از طرف خانواده ام داشتم و فقط آنها امکانات لازم 
را برایم فراهم کردند؛ من از طرف فدراســیون کوچکترین حمایتی 

نداشتم.
چرا الان به فکر افتادید؟

قربانی افزود: الان که وقت آن بود که من را به مســابقات آقایان 
بفرستند، یک اقدام کوچک از طرف فدراسیون می توانست برای من 
سکوی پرتاب باشد اما متاسفانه این کار را نکردند. نمی دانم چرا الان 
که تمام تورنمنت ها و مسابقات فیفا در سال 2022 تمام شده، بعضی 
از مسئولین به فکر افتاده اند و راجع به این مسائل صحبت می کنند. 
قطعا منفعت من در کار نیست چون شانس من از دست رفته است؛ 

در آینده مشخص می شود دلایل مطرح شدن این بحث چیست.
تا صحبت از بانوان می شود از میز و صندلی شان می ترسند

داور بین المللی فوتبال ایران در پاســخ به اینکه از نظر او این اتفاق 
در آینده رخ خواهد داد یا خیر گفت: هیچ کار غیرممکنی وجود ندارد. 

شاید چند سال قبل حضور بانوان در استادیوم یک امر نشدنی تصور 
می شــد اما الان به راحتی این اتفاق افتــاد و بهتر از این هم پیش 
خواهد رفت. مسئولین ما باید بخواهند که برای بانوان قدمی بردارند؛ 
آنها باید فعل خواســتن را برای خودشان صرف کنند. نمی دانم چرا 
زمانی که درباره بانوان در فوتبال صحبت می شــود همه مسئولین 
گارد می گیرند؛ آیا از میز و صندلی که پشت آن قرار دارند می ترسند 
که مورد توبیخ نهادهای نظارتی قرار بگیرد؟ قطعا اینطور نیست و اگر 
کاری را با منطق و اصول پیش ببرند اتفاقی رخ نمی دهد. همانطور 
که با یک نظم و منطقی حضور بانوان در استادیوم فراهم شد و بدون 
هیچ مشکلی این اتفاق افتاد، می توانند در ارتباط با قضاوت بانوان هم 
عمل کنند و نتیجه بگیرند اما مسئله این است که نمی خواهند این 
کار را بکنند. اگر مسئولین ما فعل خواستن را صرف کنند مشکلات 
زیادی حل می شــود اما امان از وقتــی که گارد محکمی را در برابر 

مسائل این چنینی می گیرند
تاج AFC و فیفا را متقاعد کند

او در پایان گفت: شــاید روی کاغذ هنوز تا جام جهانی 9 ماه زمان 
داشــته باشیم و اگر بخواهم منطقی نگاه کنم فیفا شانس های ما را 
گرفته است ولی من می گویم این مسئله هنوز مثل یک شانس مرده 
و بی جان روی زمین افتاده است و فدراسیون فوتبال ما اگر بخواهد 
با توجه به توانایی ها و قــدرت آقای تاج در AFC و فیفا می تواند 
روح تازه ای بدهد و شانس ما را زنده کند. فدراسیون ما اگر بخواهد 
می تواند اقدامات ضرب الاجلی انجام بدهد و فیفا را به مشــکلاتی 
که بــا آن مواجه بودیم متقاعد کند تا من را با توجه به توانایی ها و 
همچنین تسلطی که نسبت به کار کردن با تکنولوژی VAR دارم، 
به مســابقاتی اعزام کند. البته همه این مسائل نیازمند این است که 
فدراســیون بخواهد این اتفاق رخ بدهد و داوران زن در جام جهانی 
حضور داشته باشند در غیر این صورت مشخص است که فدراسیون 

نخواسته اقدامی انجام بدهد.

دیاباته غایب پرسپولیس مقابل هوادار 
تهران

با صدور ITC شــیخ دیاباته اکنون این بازیکن در صورت 
صلاحدید کادرفنی پرســپولیس مشــکلی بــرای همراهی 
سرخپوشان در جدال امروز برابر هوادار تهران نخواهد داشت.

دیاباته که مراحل انتقالش به پرســپولیس روز جمعه نهایی 
شــده بود و به تهران آمد، بعد از ثبت رسمی قرارداد و انجام 
تســت های پزشکی، اکنون با دریافت مجوز بازی خود را نیز 
دریافت کرده اســت. با نظر یحیی گل محمدی که امروز در 
نشســت خبری درباره بازی امــروز به صحبت پرداخت و در 
بخشی از آن به حضور شیخ دیاباته توضیحاتی ارائه داده، این 
بازیکن شرایط همراهی تیم در بازی امروز را نخواهد داشت.

بدشانسی پرسپولیس؛ 
دو بازی بدون تماشاگر

یحیی  گل محمدی در شرایطی هفته چهارم لیگ برتر را با 
صدرنشــینی خاتمه داد که اکنون شرایط متفاوتی را طی سه 

هفته آتی پیش رو خواهد داشت.
دیدار امــروز با توجه به تصمیم شــورای تامین امروز و در 
اســتادیوم دســتگردی تهران برگزار خواهد شد که حضور 

هواداران در این بازی ممنوع اعلام شده است.
پرسپولیس بعد از آن و در هفته هفتم نیز از حمایت هواداران 
خود محــروم خواهد بود و در دیدار برابــر تراکتور نمی تواند 
آنها را روی ســکوهای آزادی در کنار خود داشته باشد. بازی 
بدون تماشــاگر برابر تراکتور به دلیل اتفاقات فصل گذشته و 
در اســتادیوم یادگار امام تبریز اتخاذ شده است. مساله ای که 
باعث شــده بود در آن مقطع باشگاه پرسپولیس نیز اعتراض 

خود را بابت این موضوع اعلام کند.
باشــگاه پرســپولیس مدعــی بود کــه اتفاقــات بازی و 
جنجال هایی که منجر به قطع بازی شــده، ارتباطی به این 
تیم و هــواداران آن که در اقلیت حاضر در ســکوها بودند، 
نداشــته اســت. نکته عجیب تر اینکه این اتفاقات در تبریز و 
با مســوولیت میزبانی تراکتور رقم خورده اما پرســپولیس از 
حضور هوادارانش محروم شــده است. مدیران پرسپولیس در 
فاصله حدود دو هفته مانده به این بازی امیدوار به تغییر این 

رای هستند.
با این حــال بعد از اینکــه در هفتــه اول بازی ها، حضور 
هواداران در استادیوم ممنوع شد، سرخ ها در بازی امروز برابر 
هــوادار تهران نیز از حضور هواداران خود محروم هســتند و 
در هفتــه هفتم نیز احتمالا مقابل تراکتور آنها را در کنار خود 
نخواهند داشــت تا طی هفت هفته سه بازی بدون تماشاگر 

را پشت سر بگذارند.

تکرار شرایط لوکادیا برای دیاباته
ســرمربی تیم فوتبال پرسپولیس قصد دارد از مهاجم جدید 
این تیم زمانی اســتفاده کند که از نظر بدنی شرایط مطلوبی 

داشته باشد.
شیخ دیاباته جمعه گذشته با عقد قرارداد یک ساله با باشگاه 
پرســپولیس تبدیل به یاغی جدید فوتبال ایــران به عنوان 
یک خارجی شــد. او که در فصل نوزدهم و بیستم لیگ برتر 
پیراهن اســتقلال را بر تن داشــت پس از پوشیدن پیراهن 
الغرافه قطر تصمیم به بازگشت با پیراهن پرسپولیس در لیگ 

برتر ایران گرفت.
دیاباته در حالی تمرینات بدنســازی را آغاز کرده اســت که 
همچون دیگر مهاجم خارجی این تیم ماه ها از شرایط مسابقه 

دور بوده است.
دیاباتــه در صورت صدور کارت بازی نیز در تقابل با هوادار 
تهران حضور نخواهد داشــت تا احتمــالا پس از تعطیلات 
شــهریورماه لیگ برتر به دلیل برگزاری اردوی تدارکاتی تیم 

ملی ایران بتواند با پیراهن پرسپولیس بازی کند.
مصدومیت های متوالی دیاباته در فصول گذشته باعث شده 
تا یحیی گل محمدی حساســیت زیادی روی روند بدنسازی 

او داشته باشد.
تیم فوتبال پرسپولیس دوشنبه هفته جاری مقابل هوادار در 

هفته پنجم لیگ برتر بازی می کند.

بغض داور زنان ایران: خیلی دیر به فکر افتادید!

رضا حســن زاده زیاد اهل گفتگو نیســت اما صحبت هایی را 
در خصوص اســتقلال مدل لیگ بیســت و دوم انجام می دهد 
و اعتقاد دارد رفاقت در این تیم باید بیشــتر شــود و  این وظیفه 
حســینی است که این کار را اســتارت بزند. گفت و گو با مدافع 

اسبق استقلال را در زیر بخوانید:
* چهار هفته از لیگ گذشته، اوضاع کلی استقلال را 

چطور ارزیابی می کنید؟
در این چهار هفته که گذشــته شاید آن صلابت لازم، برنامه و 
تاکتیک را ندیدیم. اگر گلی هم زده شــده روی خلاقیت فردی 
بازیکنان بوده ولی بازی خوبی مشاهده نکردیم. درست است که 
ساپینتو  فوتبال ایران را نمی شناسد و زمان می برد ولی امیدوارم 

زیاد طول نکشد و هر چه سریعتر این اتفاق بیفتد.
* استقلال از خریدهای جدیدش مثل زواری، حامدی 
فر  و میرزایی استفاده نمی کند و موضوع این است که 

چرا آنها را جذب کرده اند؟
ساپینتو این بازیکنان را جذب نکرده و باشگاه جذب کرده است. 
به هر حــال آن موقع هم فصل نقل و انتقالات بود و باشــگاه 
نمی توانســت صبر کند. با توجه به شــرایط موجود بازیکنان را 
خریداری کردند. زمانی که ســاپینتو اضافه شد با محمد محبی، 
قایدی و کاوه رضایی صحبت شــد تا بیایند. به هر حال آن هم 
بازیکنان بزرگی هســتند. در چهار بازی گذشــته هم ساپینتو در 

حال تست است تا به ترکیب نفرات اصلی دست پیدا کند.

* با حضور مهدی تاج به عنوان رئیس فدراســیون 
فوتبال می توانیم شــاهد تغییرات مثبت در تیم ملی 

بزرگسال و امید باشیم؟
جمع و جور کردن اتفاقاتی که افتاده سخت است. میرشاد ماجدی 
زحمت خودش را کشــید ولی پیشرفت خاصی در این فضا ندیدیم. 
شــاید هم به آقای ماجدی اجازه ندادند که کارش را انجام بدهد، یا 
عزیزاله محمدی فوتبال را می شناسد و شاید اگر زیر مجموعه آقای 
تاج قرار بگیرد اوضاع کمی فرق کند ولی به خاطر تجربه او امیدواربم 
فوتبــال ما رو  به جلو برود. در تیم ملی امید که شــاهد تغییرات در 
کادرفنی بودیم و امیدوارم همه این مشکلات برطرف شود. خوشبین 
هستم که این اتفاق می افتد و برای آقای تاج آرزوی موفقیت دارم.

ذوب آهن امروز در فولادشهر به مصاف سپاهان خواهد رفت و 
امیدوار اســت به اولین برد فصل خود بعد از چهار تساوی دست 
یابد. محمد نوری که اولین تجربه مربیگری اش را در ذوب آهن 
و در کنار اعضای فنی مهدی تارتار پشــت سر می گذارد، درباره 
وضعیت تیمش می گوید: وضعیت تیم خوب است، تمرینات خوب 
و منظمی را در طول هفتــه برگزار کردیم و روی نقاط ضعف و 
قوت ســپاهان کار کردیم. آماده این بازی هستیم و به امید خدا 
می رویم مقابل تیم خوب سپاهان که هم بازیکنان با کیفیتی دارد 
و هم از کادرفنی با دانشــی برخوردار اســت با دست پر از زمین 
خارج شــویم و سه امتیاز را به خودمان اختصاص دهیم. در کنار 
نتیجه امیدوارم بازی زیبایی را هم شــاهد باشیم و فوتبالدوستان 

اصفهانی و کل مردم ایران از این دیدار لذت ببرند.
وی در مورد نتایج ذوب آهن در دیدارهای گذشته گفت: ما بدترین 
قرعه ممکن را برای شــروع فصل داشــتیم و چهــار تیم از ۵ تیم 
هفته های ابتدایی فصل پرمهره ترین تیم های لیگ هستند که بودجه 
خوبی برای نقل و انتقالات داشــتند و از مدعیان قهرمانی محسوب 
می شوند، یک تیم دیگر هم ملوان است که تازه به لیگ برتر صعود 
کرده و در خانه خیلی ســخت امتیاز می دهد. ما در بازی اخیر مقابل 
ملوان شایسته برد بودیم و با بدشانسی ۳ امتیاز را کسب نکردیم ولی 
همین مساوی هم در انزلی کار کوچکی نیست، این تیم در خانه یقه 

تیم های قدرتمند را خواهد گرفت.
مربی ذوب آهن در رابطه با اینکه 4 تســاوی پیاپی فشــاری را 

روی ایــن تیم ایجاد می کند یا نه، گفت: نباید از تیمی مثل ذوب 
آهن انتظاری فراتر از حد معقول داشت. تیم ما بودجه محدودی 
دارد و از لحاظ هزینه در نیمه دوم جدول هســتیم، باید با توجه 
به بضاعتی که داریم ســنجیده شویم. ما در پنجره تابستانی چند 
مهره کلیدی خودمان را از دست دادیم برخی بازیکنان  کلیدی ما 
هم مصدوم شدند و در این شرایط هم نتایج خوبی کسب کردیم، 
همانطور که گفتم شــروع ما در لیگ با دشــوارترین بازی های 
ممکن همراه بود. به هر حــال امیدوارم دربی اصفهان همانطور 
که گفتم با برد ما همراه باشد و با پیروزی در این بازی مهم هم 
از لحاظ امتیازی در جدول شرایط بهتری پیدا کنیم و هم شرایط 

روحی تیم ما بهبود پیدا کند.

 توصیه عجیب ملی پوش سابق 
به بازیکنان استقلال

نوری: به دنبال برد 
مقابل سپاهان هستیم

بعد از این که طلســم شکســت و نساجی بالاخره توانســت در ورزشگاه شهید وطنی 
میزبانــی کند، این تیم امروز دومین بازی خود در فصل جاری را در ورزشــگاه شــهر 
قائمشهر مقابل مس کرمان برگزار خواهد کرد؛ این بازی، یادآور نیمه نهایی جنجالی اما 

پر احساس  فصل گذشته است.
نساجی و مس کرمان بعد از فصل 97-96 لیگ دسته اول تا همین امسال، هیچ تقابلی 
با یکدیگر نداشــتند تا اینکه، در نیمه نهایی جام حذفی فصل گذشته، دو تیم مقابل هم 
قرار گرفتند. این دیدار در ورزشگاه آزادی برگزار شد و با گل دقیقه ۱۱8 شیری به سود 
نماینده مازندران به پایان رســید تا هواداران این تیم در آزادی، جشنی به یادماندنی برپا 
کنند. درگیری در داخل و بیرون از زمین، یکی از نکات بارز تقابل دو تیم در نیمه نهایی 
بود که موجب جنجال ها و اظهار نظرهای تند بسیاری هم شد. حال بعد از کمتر از چهار 
ماه، دو تیم این بار در لیگ برتر ایران به مصاف هم خواهند رفت؛ جایی که نارنجی های 
کرمان بعد از صعود شیرینی که داشتند در هفته های اول به دنبال امتیاز اندوزی هستند.

 نساجی، در سه تقابل اخیر با مس کرمان پیروز بوده و آخرین برد مس به بهمن سال 
9۵ بر می گردد که با دو گل، نســاجی را شکســت داده بود. اولین تقابل دو تیم در لیگ 
برتر، امروز  در ورزشگاه شهید وطنی برگزار می شود و باید دید کدام یک از این سناریوها 
در آن به وقوع خواهد پیوســت؛ تکرار جشن نساجی یا انتقام از سوی مس. البته نساجی 
یک تغییر مهم نســبت به آن دیدار دارد و طی آن ســاکت الهامی که بخش مهمی از 
درگیری ها به جر و بحث او با اعضای تیم حریف مربوط می شد، جای خود را به حمید 

مطهری داده است.

 پرســپولیس با پنج قهرمانی متوالی و جا انداختن اصطلاح »گلات« در فوتبال ایران 
رکورد منحصربه فردی را از خود به جای گذاشــت و طی فصل های شانزدهم تا بیستم 

پنج قهرمانی متوالی لیگ را به دست آورد.
نوار قهرمانی های پرســپولیس اما در فصل گذشته پاره شد و نایب قهرمانی سرخ ها در 
لیگ برتر باتوجه به ســلطه چندساله بر فوتبال ایران برای هواداران این تیم قابل قبول 
نبود. پرسپولیس سال گذشته دو باخت در لیگ داشت که مقابل آلومینیوم و صنعت نفت 

رقم خورده بود.
پرسپولیس در هفته سوم و چهارم لیگ امسال دو برد متوالی مقابل آلومینیوم و صنعت 
نفت کسب کرد؛ اما یکی دیگر از تیم هایی که پرسپولیس را در دور رفت و برگشت لیگ 
بیست و یکم آزار داد، هوادار بود. پرسپولیس موفق به شکست این تیم تازه لیگ برتری 

نشد و تنها دو تساوی را مقابل آبی و بنفش پوشان تهرانی به دست آورد.
بازی رفت فصل گذشته پرسپولیس و هوادار در ورزشگاه آزادی با نتیجه دور از تصور دو 
بر دو خاتمه یافت. پرسپولیس دو بار از حریف خود عقب افتاد و حتی تا آستانه شکست 
مقابل این تیم در آزادی هم پیش رفت. گل دوم هوادار که مشــکوک به ضربه هند بود 

یکی از جنجالی ترین صحنه های لیگ را خلق کرد.
در بازی برگشت نیز پرسپولیس هر چه تلاش کرد نتوانست دروازه هوادار را باز کند تا 

با یک تساوی بدون گل بدموقع از کورس قهرمانی جا بماند.
پرسپولیس پس از شکست دادن آلومینیوم و صنعت نفت حالا در اندیشه غلبه بر هوادار 

است تا سومین پیروزی فصل خود را جشن بگیرد و همچنان در صدر باقی بماند.

 مصاحبه ای که خداداد افشــاریان درباره قضاوت دو داور زن و بین المللی فوتبال ایران در 
مسابقات مردان انجام داد، حواشی و شبهه های زیادی به وجود آورده است. در این خصوص 
بسیاری از کانال ها و صفحات فضای مجازی مطالبی را بیان کردند. حالا اما خداداد افشاریان 
در گفت وگو با ســایت فدراســیون فوتبال توضیح جالبی داده اســت. رییس کمیته داوران 
دراین باره گفت: »چنانچه داوران خانم کشــور بتوانند با تاییدات مدنظر در مسابقات فوتبال 
رسمی مردان )ترجیحاً مسابقات پایه( شرکت کنند، شانس بیشتری برای حضور در مسابقات 
خارج از کشور دارند و می توانند در این مسابقات بیشتر تجربه کسب و راحت تر در مسابقات 
بین المللی قضاوت کنند.«مهم ترین قسمت صحبت های تازه افشاریان این است که می گوید 
قضاوت زنان در مسابقات مردان یک شرط نیست. او تاکید کرد: »موضوع قضاوت داوران زن 
در مسابقات، کمک بسزایی در مسیر کسب تجربه شان خواهد بود اما شرط حیاتی و اساسی 
نیست. داوران خانم بدون قضاوت در سطح آقایان هم می توانند در مسابقات خارج از کشور 
شرکت کنند.«افشاریان در مورد آموزش سیســتم VAR گفت: »تمام داوران فیفا که بج 
بین المللی دارند می بایست مدرک حرفه ای فیفا را در این مورد کسب کنند و در این موضوع 
داوران خانم هم بی بهره نیستند. همانطور که میدانید در تمامی مسابقات AFC و فیفا هم 
مدرک بین المللی داوران خانم الزامی است. پس حضور آنها در کلاس های آموزشی بلامانع و 
الزامی خواهد بود.« وی در پایان افزود: »تمام مباحث حقوقی، اجتماعی و تحلیل بازی ها و 
اعلام مباحث کلی داوران برعهده کمیته داوران و شخص بنده است و هیچ فردی نمی تواند 
مباحث و رفتارهای حقوقی و اداری کمیته داوران را اعلام کند و اظهار نظر هر فردی، نظر 

شخصی نامبرده بوده و وجاهت قانونی ندارد.«

نساجی - مس؛ 
چهار ماه بعد از بزن بزن پای فینال!

 پروژه انتقامی پرسپولیس 
به ایستگاه هوادار رسید!

پیشنهاد افشاریان: 
حضور داوران زن در مسابقات پایه


